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    Lucrările şedinţei ordinare ale consiliului local  au început la orele 14.  

              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti un numar de 9 consilieri, lipsand motivat d-ul Coropcianu  Gabriel si 
Mihalcea Emil.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.274/23.09.2016. 

   Deoarece mandatul presedintelui de sedinta a expirat, d-na secretar, 
roaga consilierii sa faca propuneri pentru alegerea unui presedinte de sedinta, d-
ul consilier  Leahu Gheorghe  propune ca presedinte de sedinta pe d-ul Albu 
Vasile. Consilierii sunt de acord cu propunerea formulata si adopta proiectul de 
hotarare in acest sens, in unanimitate de voturi 

D-ul presedinte de sedinta propune consilierilor urmatorul proiect al 
ordinei de zi:    
                 1.-Proiect de hotrare privind alegerea unui presedinte de sedinta; 
                 2.-Proiect de hotarare privind rectificarera bugetului de venituri si 
cheltuieli pe luna septembrie 2016; 
                 3.-Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului local in Consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale nr.1 Balteni; 
                4.-Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului 
local in Comisia de Evaluare si Asigurare a Scolii Gimnaziale  nr.1 Balteni; 
                 5.-Proiect de hotarare privind rezilierea  contractului de concesiune a 
pasunii incheiat la data de 04.05.2012 cu Asociatia Crescatorilor de Animale 
Balteni; 
                6.-Proiect de hotarare privind aprobarea cofinantarii obiectivului de 
investitii „CONSTRUIRE SCOALA CU 8 SALI DE CLASA IN COMUNA 
BALTENI, JUDETUL VASLUI”;  
                7.-Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehico-economici 
la obiectivul de investitii ”CONSTRUIRE SCOALA CU 8 SALI DE CLASA 
IN COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”; 
                8.-Proiect de hotarare privind aprobarea cofinantarii obiectivului de 
investitii „CONSTRUIRE SCOALA PRIMARA A 4 SALI DE CLASA SAT 
BALTENI DEAL COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”;  
                9.-Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehico-economici 
la obiectivul de investitii ” CONSTRUIRE SCOALA PRIMARA A 4 SALI DE 
CLASA SAT BALTENI DEAL COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”;  



               10.-Punerea in discutia consiliului local a cererii formulata de SC 
Electric Company S A. 
            Nu mai sunt alte propuneri privind ordinea de zi, si consilierii  o aproba 
in unanimitate de voturi.  
             Se prezinta punctul doi al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Hutu Liliana– referent contabil in cadrul aparatului de specialitate. D-ul Primar 
prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind rectificarera 
bugetului de venituri si cheltuieli pe luna septembrie 2016; 
              Dupa prezentarea materialului de la punctual doi, consilierii sunt rugati 
sa ia cuvantul. 
                D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca a inteles faptul ca au venit 
fonduri pentru modernizarea DC 159 si alte drumuri insa doreste sa intrebe daca 
aceste sume sunt venite pentru lucrari noi sau mai sunt de platit lucrari efectuate 
anterior. D-ul primar ii raspunde ca nu mai sunt lucrari de efectuat ci se face 
plata pentru lucrarile terminate si pentru care nu au fost sume suficiente.D-ul 
consilier intreaba daca firma cu care a facut lucrarea este o firma serioasa fiindca 
stie de alte sedinte ca la licitatie a oferit pretul cel mai mic. D-ul primar arata ca 
la licitatie s-a tinut cont de mai multe criterii, daca au utilaje, daca au specialisti 
si alte criterii, insa este o firma serioasa cu care poti lucra si in care ai incredere. 
               D-ul consilier Bunea Ioan arata ca intradevar aceasta firma a facut 
treaba si in general oamenii sunt multumiti de ceea ce au facut in comuna, cu 
exceptia catorva persoane care nu erau multumiti, insa acum nu mai sunt 
probleme. 
               D-ul consilier Albu Vasile arata ca este de acord cu proiectul de 
hotarare si considera ca d-na contabila stie mai bine ce are de facut la aceasta 
rectificare. 
               Nu mai sunt discutii la acest punct al ordinei de zi si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul doi al ordinei 
de zi care este aprobat in unanimitate de voturi. 
               La punctul trei al ordieni de zi, se da cuvantul  d-nului presedinte al  
comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil 
iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na Gheorghita 
Aurelia– secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului local in 
Consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale nr.1 Balteni; Consilierii sunt 
rugati sa ia cuvantul. 
                D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca este de  acord cu propunerea 
formulata  de d-ul primar ca d-na Guradeoaie Coca sa fie reprezentantul 
consiliului local in  consiliul de administratie deoarece a fost si pana acum si are 
cat de cat experienta in aceasta activitate. 
               D-ul consilier Motas Danut arata ca este de acord si el cu aceasta 
propunere si ca e bine sa ne aduca la cunostinta si noua in sedintele consiliului 
local de problemele care se ridica in sedintele consiliului de administratie al 
scolii. 



              La acest punct nu mai sunt discutii si d-ul presedinte de sedinta supune 
spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul trei al ordinei de zi care este 
aprobat in unanimitate de voturi. 
             Sedinta continua cu punctul patru al ordinei de zi si se da cuvantul  d-
nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Gheorghita Aurelia– secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 
motive la proiectul de hotarare privind desemnarea  reprezentantului Consiliului 
local in Comisia de Evaluare si Asigurare a Scolii Gimnaziale  nr.1 Balteni; Se 
da cuvantul consilierilor. 
             D-ul consilier Savin Neculai in cuvantul sau arata ca e bine sa fim de 
acord cu propunerea formulate de d-ul primar in expunere, ca d-na Marin Matei 
Virginia sa fie reprezentantul consiliului local in Comisia de Evaluare a scolii, 
deoarece a fost si pana acum in aceasta comisie si ne putem baza pe ea. 
             D-ul consilier Filip Gheorghe este si el de acord cu aceasta propunere si 
crede ca experienta isi spune cuvantrul in toate problemele, deci si in problema 
la care ne referim  o sa aiba un cuvant de spus faptul  ca a mai fost si pana acum 
d-na Marin in aceasta comisie.  
             Consilierii nu mai doresc sa ia cuvantul si d-ul presedinte de sedinta 
supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctual patru al ordinei de zi 
care este aprobat in unanimitate de voturi. 
             Incontinuare se prezinta punctul cinci al ordinei de zi si se da cuvantul  
d-nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Gheorghita Aurelia– secretarul comunei. D-ul Primar prezinta Expunerea  de 
motive la proiectul de hotarare privind rezilierea  contractului de concesiune a 
pasunii incheiat la data de 04.05.2012 cu Asociatia Crescatorilor de Animale 
Balteni; 
               Se da cuvantul consilierilor. 
               D-ul consilier Savin Neculai luand cuvantul arata ca ar fi bine sa se 
verifice daca aceasta asociatie a platit toate datoriile catre primarie. 
               D-nul primar intervine si arata ca s-a verificat la contabilitate si pentru 
anul 2015 sunt achitate toate datoriile, insa pentru anul acesta nu se poate plati 
deoarece ACA Ballteni nu a incasat nici un ban anul acesta de la APIA si deci 
nu au de unde plati redeventa sau impozitul aferent terenului. 
                D-ul consilier Leahu Gheorghe luand cuvantul arata ca ar fi bine ca 
ACA Balteni sa nu se desfiinteze, ci sa fie ca un indrumator  pentru crescatorii 
de animale, fiindca oamenii carora le vom  concesiona pasunea pentru animale, 
trebuie sa mearga personal la APIA iar apoi sa vireze redeventa catre primarie, 
si deasemeni tot ei au obligatia de a intretine si exploata corespunzator pasunea. 
              D-ul primar arata ca in prezent nu este desfiintata ACA Balteni, insa 
vom vedea pe parcurs cum vor mai evoula problemele. 
              D-ul consilier Savin C-tin este de acord cu rezilierea contractului odata 
ce aceasta asociatie nu mai are cum sa declare la APIA pasunea si nici nu mai 
are de unde sa plateasca datoriile catre primarie. 
              D-ul consilier Savin Neculai arata ca are informatii ca pe pasunea din 
Balteni a mai pasunat si alte stani din Laza, trebuie verificat daca s-a incasat 
ceva. 



              D-ul primar arata ca e o problema de hotar la parcela Boldea si trebuie 
clarificata, nu se incaseaza de la nimeni taxa de pasune. 
               Nu mai sunt discutii la  acest punct si d-ul presedinte de sedinta supune 
spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul cinci al ordinei de zi care este 
aprobat in unanimitate de voturi 
               Sedinta continua cu punctul sase al ordinei de zi, si se da cuvantul  d-
nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-ul 
Sahaidac Mihael– inspector in cadrul Primariei Balteni. D-ul Primar prezinta 
Expunerea  de motive la proiectul de hotarare privind aprobarea cofinantarii 
obiectivului de investitii „CONSTRUIRE SCOALA CU 8 SALI DE CLASA IN 
COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”; 
               Se da cuvantul consilierilor. 
               D-ul consilier Leahu Gheorghe intreaba de ce mai trebuie o alta scoala 
daca aceasta facuta recent nici nu a fost data in folosinta? 
               D-ul primar ii raspunde ca mai trebuie certificatul energetic emis, 
autorizatia de functionare  si cateva lucrari si o sa fie data in folosinta, insa 
aceasta scoala este doar cu clasele I-IV, si de aceea mai  functioneaza cateva 
clase si la centru cultural, si mai este necesar o alta scoala in locul celei vechi, 
iar in Balteni Deal se impune o alta scoala deoarece nu mai renteaza sa mai 
facem reparatii la cladirea actuala fiindca e foarte veche. 
                 D-ul consilier se declara multumit dse raspuns insa suma pentru care 
trebuie sa cofinantam este cam mare comparativ cu bugetul nostru. D-ul primar 
arata ca  aceasta codfinantare este pe o perioada de mai multi ani si spera ca o sa  
se poata realiza. 
                  D-ul consilier Bunea Ioan arata ca tot ceea ce se face e bine facut 
pentrtu comuna. 
                  D-ul consilier Savin Neculai arata ca e pacat sa nu facem daca cea 
mai mare parte a sumei pentru construire e suportata  din bugetul statului. 
                  Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul, aratand ca sunt de 
acord cu cele prezentate. 
                  Discutiile s-au epuizat si d-ul presedinte de sedinta supune spre 
aprobare proiectul de hotarare de la punctul sase al ordinei de zi care este 
aprobat in unanimitate de voturi. 
                La punctul sapte al ordinei de zi,  se da cuvantul  d-nului presedinte al  
comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil 
iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-ul Sahaidac Mihael– 
inspector in cadrul Primariei Balteni. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive 
la proiectul de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehico-economici la 
obiectivul de investitii ”CONSTRUIRE SCOALA CU 8 SALI DE CLASA IN 
COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”; 
               D-nii consilieri arata ca au inteles despre ce e vorba si nu mai au nimic 
de spus la acest punct. 
               D-ul presedinte de sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare 
de la punctul sapte al ordinei de zi care este aprobat in unanimitate de voturi.                    
La punctul opt al ordinei de zi,  se da cuvantul  d-nului presedinte al  comisiei 
pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care este favorabil iar raportul 
compartimentului de resort este prezentat de d-ul Sahaidac Mihael– inspector in 



cadrul Primariei Balteni. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la proiectul 
de hotarare privind aprobarea cofinantarii obiectivului de investitii 
„CONSTRUIRE SCOALA PRIMARA A 4 SALI DE CLASA SAT BALTENI DEAL 
COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”; 
               Consilierii sunt rugati sa ia cuvantul. 
                D-ul consilier Albu  Vasile arata ca este de acord cu acest proiect de 
hotarare, avand in vedere ca scoala din satul Balteni Deal este foarte veche  si 
ori cat am incerca sa o mai reparam, mult timp nu mai merge, si daca vom 
contribui cu fonduri si noi, e bine ca nu suntem obligati sa platim toata suma 
odata ci esalonat pe timpul executarii constructiei scolii. 
                   D-ul consilier Leahu Gheorghe  arata  ca e bine  daca se face scoala 
dar intrebarea se pune daca media  copiilor de varsta scolara este in crestere sau 
in scadere. 
                   D-ul primar arata ca pe viitor se preconizeaza ca numarul copiilor in 
satul Balteni Deal, sa fie mai mare decat in prezent. 
                    Nu  mai sunt discutii la  acest punct si d-ul presedinte de sedinta 
supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul opt al ordinei de zi 
care este aprobat in unanimitate de voturi. 
                      Incontinuare se prezinta materialul de la punctul noua al ordinei 
de zi si se da cuvantul  d-nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul 
comisiei de specialitate care este favorabil iar raportul compartimentului de 
resort este prezentat de d-ul Sahaidac Mihael– inspector in cadrul Primariei 
Balteni. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la proiectul de hotarare 
privind aprobarea indicatorilor tehico-economici la obiectivul de investitii ” 
CONSTRUIRE SCOALA PRIMARA A 4 SALI DE CLASA SAT BALTENI DEAL 
COMUNA BALTENI, JUDETUL VASLUI”                 
                     Consilierii sunt rugati sa ia cuvantul. 
                      D-ul consilier Leahu Gheorghe considera ca odata ce am fost de 
acord cu cofinantarea nu avem  motiv sa nu fim de acord si cu indicatorii pentru 
aceasta scoala, probabil asa se cere la proiect. 
                      D-ul primar arata ca aceste hotarari  sunt parti componente ale 
dosarelor de finantare pentru construirea celor doua scoli, fara de care nu putem 
continua demersurile necesare . 
                      Ceilalti consilieri nu mai doresc sa ia cuvantul si d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare de la punctul noua al ordinei 
de zi care este aprobat in unanimitate de voturi. 
                      Sedinta continua cu punctul zece al ordinei de zi si d-ul  primar 
prezinta cererea formulata de SC Electric Company SA prin care solicita 
atribuirea in folosinta cu titlu gratuit pentru SC E-ON Distributie Romania a 
suprafetei de 4 mp pentru montarea a 4 stalpi, la SC Morandi- ferma de pui. 
                  D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca intr-o sedinta anterioara era 
discutia ca la un control al curtii de conturi  s-a atras atentia  asupra faptului ca 
Primaria nu este unitate de binefacere si ca orice se plateste, nu inteleg de ce 
aceasta unitate foarte mare  E-ON nu poate plati o suma  care nu este foarte 
mare pentru folosinta terenului  de 4 mp. 
                  D-na secretar arata ca legea arata ca prin consiliul local se poate  da 
cu titlul gratuit un teren, deci nu ne obliga sa dam cu titlu gratuit, ramane la 



latitudine consilierilor locali hotararea de a da sau de a nu dat a cest teren de 4 
mp cu titlu gratuit. 
                 D-ul consilier Motas Danut considera ca aceasta firma are de unde 
plati cateva sute de lei pe an la primarie daca vor acest teren. 
                Si ceilalti consilieri se alatura acestor propuneri, urmand a formula 
raspuns la adresa trimisa.    
                Deoarece dezbaterea proiectelor de hotarari de pe ordinea de zi s-a 
epuizat iar consilierii nu mai doresc sa poarte alte discutii, d-ul presedinte de 
sedinta  multumeste consilierilor si invitatilor pentru prezenta si declara lucrarile 
sedintei inchise. 
 
 
                      PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                            ALBU VASILE 
                                                                                                SECRETAR, 
                                                                                       GHORGHITA AURELIA 


